
 

                       

   

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

                  Αθήνα,  16/10/2022 
 
Του: Αντωνίου Μυλωνάκη, Βουλευτή Α΄ ανατολικής Αττικής 
 
 
ΠΡΟΣ:  στον κ. Υπουργό  Εθνικής Άμυνας 
              
 
 
ΘΕΜΑ: « Χρήζουν  άμεσης νομοθετικής πρωτοβουλίας οι Ένοπλες Δυνάμεις, προς 
βελτίωση των συνθηκών» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Είναι παγκοίνως γνωστό ότι οι ελληνικές Ένοπλες Δυνάμεις αποτελούν την κορωνίδα της 
εθνικής άμυνας της χώρας. Τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, ανεξαρτήτως Σώματος, 
Κλάδου και ειδικότητας καθημερινά  επαγρυπνούν για την εδαφική ακεραιότητα της 
πατρίδας μας και την ασφάλεια όλων μας.  
 
Η  απάθεια  της Κυβέρνησης ΣΥΡΙΖΑ, η  νυν κυβερνητική αδιαφορία της Κυβέρνησης 
Νέας Δημοκρατίας και οι συνεχείς γεωπολιτικές και στρατιωτικές εξελίξεις στην ανατολική 
Μεσόγειο έχουν δημιουργήσει πλείστα προβλήματα στα στελέχη των Ενόπλων 
Δυνάμεων.  
 
 Όλως ενδεικτικώς, ο εξοπλισμός,  η σίτιση, η στέγαση σε υπηρεσίες εκτός του τόπου 
υπηρεσίας τους, η υπερεργασία, τα μηδαμινά οδοιπορικά, η ελλιπής ασφαλιστική 
κάλυψη, η μη αναγνώριση πτυχίων ή μεταπτυχιακών σπουδών, η υποστελέχωση 
μονάδων και οι πενιχρές αποζημιώσεις αποτελούν μερικά θέματα από την τεράστια λίστα 
προβλημάτων που καθημερινά απασχολούν και δυσχεραίνουν το έργο των Ενόπλων 
Δυνάμεων. 
 
Ωστόσο, παρά τα ανωτέρω, τα στελέχη των Ενόπλων Δυνάμεων, πιστά στον όρκο τους, 
επιχειρούν αδιαλείπτως σε όλα τα μήκη και πλάτη της πατρίδας μας σε μια δύσκολη 
περίοδο, όπου διέπεται από την έντονη τουρκική προκλητικότητα σε Έβρο και Αιγαίο, η 
οποία επεκτείνεται και στην διεξαγωγή υβριδικού πολέμου, στα πλαίσια του 
μεταναστευτικού.  
 
Ως ελάχιστη ένδειξη σεβασμού προς το αγαστό έργο των Ενόπλων Δυνάμεων, η 
Κυβέρνηση οφείλει να αναλάβει νομοθετική πρωτοβουλία προς βελτίωση και εξάλειψη 
όλων των διοικητικών, οικονομικών και γραφειοκρατικών προβλημάτων που ταλανίζουν 
τα στελέχη που υπηρετούν με αυτοθυσία και αυταπάρνηση. 
 
Βάσει των ανωτέρω: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

340

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/10/2022



 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1) Προτίθεσθε να αναλάβετε άμεσα νομοθετική πρωτοβουλία που θα επιλύει τα 
γνωστά τοις πάσι, προβλήματα των Ενόπλων Δυνάμεων; 

2) Σε τι άλλες περαιτέρω ενέργειες θα προβείτε προκειμένου άμεσα να εξαλείψετε τα 
προβλήματα των στελεχών των Ενόπλων Δυνάμεων; 

 
 Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 




